
RO.0012.2.6.2023 
 
 

Protokół Nr 48/2023 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa              

i Transportu Rady Gminy Brańsk 
w dniu 23 sierpnia 2023 r. 

 
      Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane 
przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji. Rozpoczęło się o godz. 
1100 i trwało do godz. 1152, (w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8) 
                                                                                                                 
   W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – ośmiu– obecnych pięciu: 
Radni obecni: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 
2. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
3. Grażyna Płonowska   Członek Komisji /spóźniona/ 
4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 
5. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

 
Radny nieobecny: 

1. Marek Kadłubowski   Członek Komisji  
2. Franciszek Bolesta   Członek Komisji  
3. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 
3. Izabela Szczepańska  pracownik Ref. RO  
4. Łukasz Twarowski   Adwokat 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Posiedzeniu Komisji RGOBiT przewodniczył Pan Marek Brzozowski Przewodniczący 
Komisji, który otworzył posiedzenie powitał przybyłych członków Komisji oraz osoby 
zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność 
posiedzenia i podejmowania uchwał, wydawania opinii itp.  
 
Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków 
Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków, poddał pod 
głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja przy 4 członkach 
biorących udział w głosowaniu,  głosami 4 –„za”, „przeciw” -0, „wstrzymujących” -0, 
porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie w brzmieniu ustalonym przez 
Przewodniczącego Komisji: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIX sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 



 
Ad.3 Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIX sesji Rady Gminy Brańsk: 
 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok: 
 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Wiśniewska – Skarbnik 
Gminy. 
    
    Wójt Gminy wyjaśnił, że zmniejszono wydatki o 50 tys. dla Powiatu Bielskiego na drogę 
Markowo-Ferma, ponieważ Powiat nie otrzymał dofinansowania na ten odcinek „nakładki”.  
W tym roku nie będzie robione, ale w przyszłym roku Powiat ponownie będzie składał 
wniosek. 
   O godz. 1115 na posiedzenie przybyła spóźniona  Pani Grażyna Płonowska Członek 
Komisji,  od tej chwili obecnych 5 członków na sali obrad. 
 
   Odnośnie kolejnej zmiany w budżecie dotyczącej rozbudowy Remizy OSP w Mniu,  Wójt 
Gminy wyjaśnił, że planowano wykonać zadanie z własnych środków, ale pojawiła się 
możliwość pozyskania dofinansowania, przy spełnieniu określonych warunków, w tym 
opracowania  stosownej dokumentacji, na co są przeznaczane środki w budżecie.  
 
  Na pytanie Przewodniczącego Komisji o poziom i procentowy udział wsparcia, Wójt 
Gminy wyjaśnił, że możliwe jest duże dofinansowanie do 1,5 mln. zł natomiast, co do   
procentowego udziału,   nie udzielił odpowiedzi, ponieważ jest to nowy temat i tym zajmuje 
się Pani Sekretarz. 
 
    W tym miejscu radny Pan Witold Sierocki poinformował o możliwości składania 
wniosków na pokrycie kosztów usuwania azbestu (są tylko 2 tygodnie na składanie 
wniosków)            i zapytał czy gmina taki wniosek już złożyła? 
 
   Pracownik ds. oświaty Pani Izabela Szczepańska  poinformowała, że w dniu 
wczorajszym wpłynęło pismo do gminy w tej sprawie i pracownicy już się tym zajmują.  
 
   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska powiedziała, że to jest bardzo 
ważna sprawa, ponieważ mieszkańcy dopytują, kiedy azbest będzie zabierany. 
 
   Odnośnie przeznaczenia środków finansowych na remont OSP w Chojewie, Wójt Gminy 
poinformował, że strażacy sami skuli stary beton, będzie wykonana posadzka izolowana, 
wykonane ogrzewanie podłogowe a w przyszłości może pompa ciepła. Planuje się we 
wszystkich świetlicach w przyszłości założyć fotovoltaikę i uciekać od dużych kosztów 
prądu. W budowanym budynku OSP Domanowo, obecnie kończona jest elewacja, 
wewnątrz należy położyć jeszcze terakoty zrobić sufity podwieszane, pomalować. Duży     
to będzie budynek, ale będzie służył nie tylko mieszkańcom Domanowa, będzie tam duża 
sala, także kto zechce będzie mógł z niej skorzystać.  
 
Radna Pani Anna Żero zapytała czy w szkole w Holonkach, będzie możliwość wjechania 
windą z podwórka? 
 
Wójt Gminy potwierdził, że tak. 
 
 
 



Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok: 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Brańsk na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2023-2033: 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Wiśniewska – Skarbnik Gminy. 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad 
poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu    
i spłat zobowiązań na lata 2023-2033: 

 
Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 

3) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 
Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Bielsku 
Podlaskim na zakup łóżka do Oddziału Rehabilitacji Stacjonarnej w 2023r: 
  

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy informując, że zmiana 
polega na tym, iż do łóżka zostanie dokupiona szafka ale wysokość dotacji pozostaje 
niezmieniona. 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim na zakup 
łóżka do Oddziału Rehabilitacji Stacjonarnej w 2023r: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

4) projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 
sportu w Gminie Brańsk: 

 
   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Izabela Szczepańska inspektor 
ds. oświaty. 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 
finansowania rozwoju sportu w Gminie Brańsk: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 4 członków podczas głosowania (nieobecny radny Witold 
Sierocki), stosunkiem głosów:  „za” 4, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

 



5) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej           
im. Ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Chojewie: 

 
   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Izabela Szczepańska inspektor    
ds. oświaty. 
   Ponadto poinformowała, że były ogłoszone konkursy na dyrektorów, nikt nie przystąpił 
do konkursu, ze względu na to, że dyrektor ma dużo obowiązków funkcyjnych                    
a dodatkowo powinien prowadzić 9 godzin dydaktycznych. Obecni dyrektorzy wyrazili 
zgodę pełnić obowiązki przez 10 miesięcy, ale złożyli wnioski o zwolnienie z 9 godzin 
dydaktycznych, te godziny zostaną rozdzielone na pozostałych nauczycieli danej szkoły. 
 
   Po dyskusji, Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie zwolnienia z realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej im. Ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego                   
w Chojewie: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
6) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej            
im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie: 

 
   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej        
im. Por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

7) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej           
im. Jana Pawła II   w Holonkach: 

 
   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej       
im. Jana Pawła II   w Holonkach: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
8)    projekt uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy 

Brańsk do rozpatrzenia skargi: 
 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Żero Przewodnicząca 
Komisji SWiP   
 



   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości 
Rady Gminy Brańsk do rozpatrzenia skargi: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

9) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańców Sołectwa 
Pasieka o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2024 rok środków 
finansowych na budowę krzyża 

 
   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Żero Przewodnicząca 
Komisji SWiP  oraz wyjaśnień udzieliła Pani Sklarbnik. 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 
mieszkańców Sołectwa Pasieka o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2024 rok środków 
finansowych na budowę krzyża: 
 

Komisja RGOBiT  w obecności 5 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Ad. 4 Sprawy bieżące: 
 

 inspektor Biura Rady poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy        
w okresie między sesjami, w tym odczytała pismo Dyrektora i Rady Pedagogicznej 
Szkoły w Domanowie, ustosunkowujące się do informacji radnego Franciszka Rułki 
na ostatniej sesji odnośnie dyskryminacji dzieci podczas wyjazdu na Dzień Dziecka 
do Kalnicy. 

 
 ustalono termin sesji Rady Gminy Brańsk na dzień 31.08.2023r godz. 10:00. 

 
Ad. 5 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1152 
zamknął posiedzenie. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:              Przewodniczący Komisji RGOBiT 

/-/Alina Adamczyk        /-/Marek Brzozowski                                                                                           

 


